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حضور نمایشی دو خبره ورزشی در انتخابات کمیته المپیک

افتخاری:رسانههاماجرایجپارفرابزرگکردند

باالهلالدرترکمنستانبازیمیکنیم

محمود مشحون و علی کفاشیان در حالی به 
انتخابات  برای  ورزشی  خبره   ۵ از  عضو   ۲ عنوان 
انتخابات  به  اصلا  که  شدند  المپیک  ملی  کمیته 
ورود نکردند و تنها نقش آنها در مجمع رای دادن 

است.
یکی  شاید  المپیک  ملی  کمیته  انتخابات  در 
از پربحث ترین مسئله، انتخاب پنج خبره ورزشی 
علی  مشحون،  محمود  امیری،  صالحی  رضا   (
برای  نوری(  میترا  و  طاهریان  طاهره  کفاشیان، 
انتخابات کمیته ملی المپیک بود و نبودن نامهایی 
یا نصرالله سجادی در  مانند مصطفی هاشمی طبا 

بین خبرگان بسیار سوال بر انگیز بود.
اما از آنجا که محمود مشحون و علی کفاشیان 
فدراسیون  رییس  دیگر  بازنشستگی  دلیل  به 
نمی  دیگر  بنابراین  نبودند  فوتبال  و  بسکتبال 
توانستند عضو مجمع کمیته ملی المپیک شوند و 
بین  در  گرفتن  قرار  مجمع  به  آنها  ورود  راه  تنها 

خبرگان ورزشی بود.
انتخابات  به  آنها  ورود  بحث  نیز  آن  از  پس 
دنبال  به  کفاشیان  و حتی شنیده شد  مطرح شد 
است.  دبیرکلی  انتخابات  به  ورود  برای  مجوز  اخذ 

و  انتخابات  در  حضور  از  کفاشیان  نهایت  در  اما 
حتی برای پست نایب رییسی) تنها پستی که می 

توانست برای آن کاندیدا شود( سرباز زد.
اما مشحون برای نایب رییسی ثبت نام کرد و 
برای  از کاندیداهای جدی  به نظر می رسید یکی 

احراز پست نایب رییسی کمیته ملی المپیک باشد.
در این میان بحث هایی مبنی به ورود نهادهای 
نظارتی به قضیه مشحون و بحث دو تابعیتی بودن 
یا نبودن او مطرح شد که البته کمیته ملی المپیک 
واکنش رسمی در مورد آن نشان نداد. در نهایت هم 

مشحون با وجودتایید صلاحیت، انصراف خود را از 
حضور در انتخابات اعلام کرد.

در  ورزشی  خبرگان  عضو  دو  حضور  اکنون 
انتخابات کمیته ملی المپیک جنبه نمایشی دارد و 
آنها فقط برای رای دادن در مجمع حاضر می شوند.

اکنون این انتقاد به هیات اجرایی کمیته ملی 
وجود  دیگری  نفرات  وقتی  که  است  وارد  المپیک 
داشتند که برای ورود به انتخابات هم تمایل خود 
را نشان داده بودند و تنها راه ورودشان عضویت در 
خبرگان ورزشی بود،  چرا آنها دو نفری را انتخاب 
کردند که فقط قرار است نقش رای دهنده را داشته 
برای  را  ورزشی  خبرگان  از  فرصت  دو  و  باشند 

حضور در انتخابات گرفتند؟
بوده  با چه هدفی  این دونفر  انتخاب  از طرفی 
است؟ مشحون و کفاشیان انتخاب شدند تا مانعی برای 
ورود دیگر رقبا به انتخابات باشند یا داشتن دو رای 

برای انتخاب نفراتی که مدنظر برخی افراد هستند؟
با این شرایط شائبه مهره چینی برای انتخابات 
و هیات  تر می شود  پر رنگ  المپیک  کمیته ملی 
خبرگان  انتخاب  در  المپیک  ملی  کمیته  اجرایی 

ورزشی عملکرد مناسبی از خود نشان نداد.

مدیرعامل باشگاه استقلال می گوید خطایی که جپارف در بازی با 
استقلال خوزستان انجام داد یک اتفاق عادی در فوتبال است.

درباره  انضباطی  کمیته  جلسه  اتمام  از  پس  افتخاری  رضا  سید 
محرومیت سرور جپارف اظهار کرد: یک مقدار رسانه ها ماجرای جپارف 
را بزرگ کردند. رخ دادن چنین اتفاقاتی در فوتبال طبیعی است. خود 
جپارف هم در این جلسه حضور پیدا کرد و درباره خطایی که انجام داده 
بود، توضیحاتی ارائه کرد و گفت که کارش عمدی نبوده است. او اعلام کرد 
که گیر افتاده بود و هنگامی که خواسته بازیکن را رد کند، پایش روی او 
قرار گرفته است. او همچنین گفت که اگر به صحنه دقت کنند دستهایش 
بالا بود و عمدی در کارش نبود.او افزود: ما در این جلسه اعلام کردیم 
که در این مدت که جپارف بازیکن استقلال بوده از او هیچ بدرفتاری 
ندیدیم و اگر به بازی های گذشته او دقت کرده باشید جپارف بازیکن 
حرفه ای است. یک سوءتفاهم رخ داده بود و فکر می کنم با توضیحاتی 
که ما به کمیته انضباطی ارائه دادیم این کمیته تصمیم منطقی و درستی 
می گیرد. مدیرعامل استقلال درباره این که چقدر صحبت های جپارف 
درباره صحبت های برانکو در خصوص محروم شدن جپارف در محرومیت 
یک ماهه او از سوی کمیته انضباطی تاثیرگذار بوده تصریح کرد: من 
صحبت های برانکو را شنیده ام. فکر نمی کنم که برانکو با صحبت هایش 
قصدی برای بر هم زدن آرامش تیم ها را داشته باشد. ما از این حرف ها 
زیاد شنیدیم و گوش مان پر است. همچنین بازیکنان ما حرفه ای هستند 
و این صحبت ها روی آن ها تاثیر نمی گذارد. من توصیه می کنم که اگر 
آقایان قصد صحبت کردن دارند نام کسی را نیاورند. همان طور که ما در 
باشگاهمان حرمت همه را از بازیکن تا مربی و کادر باشگاه نگه می داریم. 
باشگاهش  اعضای  با  که  پرسپولیس می گویم  مدیرعامل  به  من حتما 

صحبت کند و این موضوع را به آن ها تذکر بدهد.
افتخاری افزود: در حال حاضر استقلال و پرسپولیس دو نماینده 

ایران در لیگ قهرمانان آسیا هستند. ما خودمان باید به یکدیگر کمک 
کنیم تا تیم هایمان با قدرت در این رقابت ها حضور پیدا کنند. نباید با این 
صحبت ها ذهن بازیکنان را درگیر مسائل جزئی کنیم. باید تمام تلاش مان 
این باشد که تیم هایمان با قدرت مقابل تیم های آسیایی قرار بگیرند. فکر 
می کنم با ادامه رقابت ها بازی ها حساس تر می شوند و بازی های خوبی از 
دو تیم شاهد خواهیم بود. ان شاءالله بتوانیم رضایت تماشاگران مان را هم 
جلب کنیم. همان طور که دیدید در هفته های اخیر، استقلال فوتبال 
خوبی را بازی می کند و مطمئنا تماشاگران هم راضی هستند ولی همان 
طور که در مصاحبه های قبلی هم گفتم تیم ما هنوز ۱۰۰ درصد برای 
لیگ قهرمانان آسیا آماده نیست.او ادامه داد: امروز اعلام کردیم که دستیار 
شفر به ایران می آید تا کمک کند تیم بهتر از این شود. ما به دنبال یک 
مهاجم خوب خارجی هستیم اگر این بازیکن را جذب کنیم استقلال 
یکی از بهترین تیم های ایران می شود. مدیرعامل استقلال در ادامه درباره 
وضعیت سجاد شهباززاده در این تیم گفت: سجاد شهباززاده دو پیشنهاد 
کتبی دارد. ذوب آهن اولین پیشنهاد سجاد شهباززاده و تراکتورسازی 
دومین پیشنهاد او بود. من به شفر اعلام کردم که این دو باشگاه شهباززاده 
را می خواهند. او از من فرصت تصمیم گیری خواست. قرار است ظرف 
امروز و فردا با شهباززاده صحبت کنم تا تکلیف او روشن شود و در نهایت 
به صورت کتبی تصمیمش را به ما اعلام کند. افتخاری در پاسخ به این 
سوال که آیا در قرارداد شفر بندی مبنی بر انتخاب دستیار خارجی توسط 
خودش وجود دارد بیان کرد:  چنین بندی در قرارداد شفر موجود نیست 
ولی توافق کردیم که دستیاران مورد نظرش را می تواند به استقلال بیاورد، 
البته با قیمت مناسب و مورد تایید ما. خوشبختانه ما به دستیاران شفر 
همان حقوقی می دهیم که مربیان داخلی دریافت می کنند. آن ها ۱۰۰ 
درصد کیفیت فنی دارند. می توانید از بازیکنان درباره تمرین های ساناک 
بپرسید که چقدر در کار آن ها تاثیرگذار بوده است. مربی جامائیکایی 

باشگاه هم مربی خوبی است. بالاخره یک سرمربی باید یک تیم کامل 
داشته باشد تا بتواند تاکتیک هایش را پیاده کند. اگر همه کار روی دوش 
او باشد، ممکن است به این هدف نرسد. اگر کادر فنی استقلال تکمیل 
شود مطمئنا این تیم نتایج خیلی بهتری کسب می کند. در حال حاضر 
استقلال در کار تاکتیکی خیلی خوب ظاهر می شود. یکی دو نقطه ضعف 
در پست فوروارد داریم که ان شاءالله با آمدن بازیکن جدید حل می شود. ما 
دیشب )یک شنبه( هفت ساعت با شفر جلسه داشتیم و او چندین بازیکن 
را به ما معرفی کرد. ما از بین آن بازیکنان یک نفر را انتخاب کردیم و 
در حال مذاکره با باشگاهش هستیم و اگر باشگاهش رضایت دهد او به 
استقلال می پیوندد.او درباره انتخاب کویت از سوی الهلال به عنوان میزبان 
دیدار مقابل استقلال گفت: ما خودمان هم اعلام کردیم که بازی ها ایران 
باشد. اگر به هر دلیلی فدراسیون زورش نرسید و نتوانستیم بازی را در 
ایران برگزار کنیم کشور ترکمنستان را به عنوان میزبان انتخاب می کنیم. 
من همین الان در کمیته بین الملل گفتم که به AFC نامه بزنند و 

ترکمنستان را به عنوان میزبان ما اعلام کنند.
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دانشور:نداشتنپیستچوبیرابههیچشکلنمیتوانجبرانکرد
رکابزن سرعتی ایران گفت: تلاش می کنم سربلند از مسابقات قهرمانی آسیا بیرون بیایم اما نداشتن 

پیست چوبی را به هیچ شکل نمی توان جبران کرد.
محمد دانشور در گفتگو با ایسنا درباره ی شرایط خود برای حضور در مسابقات دوچرخه سواری 
قهرمانی آسیا ۲۰۱8 بیان کرد: متاسفانه سال 96 برای من سال مصدومیت بود و چند مرتبه مصدوم 
شدم و شرایط سختی داشتم اما به تازگی  مصدومیتم برطرف شده و کم کم دارم به آمادگی قبلی می 

رسم. امیدوارم نتایجی که سال گذشته گرفتم راتکرار کنم یا بهتر از آن باشم.
او ادامه داد: الان نمی توانم  راجع به وضعیتم قولی بدهم  چراکه دو ماه تا مسابقات قهرمانی آسیا 
باقی مانده و روز به روز وضعیتم تغییر می کند. ممکن است بهتر از سال گذشته باشم یا احتمال دارد 
در همان سطح قرار داشته باشم. هیچ چیز مشخص نیست. باید ابتدا تمرینات تخصصی را شروع کنیم و 

برای قهرمانی آسیا برای ماده های تیم اسپرینت  و یک کیلومتر  و کایرین برنامه ریزی دارم.
دارنده سه مدال بازیهای داخل سالن آسیا در پاسخ به این پرسش که انتظاری که از او برای کسب 
نتیجه وجود دارد، شرایط را برایش سخت تر نخواهد کرد، تاکید کرد: خیر. به هر حال همه انتظار دارند  
از  این رو تلاش می کنم  از  بالا رفته است،  از من  انتظارات  به بعد  اینچئون  بازی های  آسیایی  از  و 

مسابقات قهرمانی آسیا سربلند بیرون بیایم.
دانشور در پاسخ به این پرسش که به چه صورت نداشتن پیست چوبی را در تمرینات جبران می 
کند، تصریح کرد: به هیچ  شکل جبران نمی شود چون سیستم تمرینی در این دو پیست متفاوت است. 
کسانی که  در پیست چوبی تمرین می کنند نسبت به ما سریع تر هستند. ما هیچ وقت  نمی توانیم 
به آن سرعت مدنظرمان دست پیدا کنیم چراکه  اصطکاک پیست بتونی زیاد است. مانند این است که 
جاده آسفالت را با جاده خاکی مقایسه کنیم. البته اگر زودتر به مالزی محل برگزاری مسابقات قهرمانی 

آسیا برویم عالی است و کمک بزرگی به ما می شود.
رکابزن سرعت ایران در مورد شرکت نکردن در کاپ های جهانی گفت: اگر می خواستیم با آمادگی 
کامل در تمام کاپ های جهانی شرکت کنیم، شاید برای قهرمانی آسیا نمی توانستیم به اوج آمادگی 
برسیم. از طرفی از لحاظ مالی هم فشار وارد می کرد، به همین دلیل تصمیم گرفته شد که در یک کاپ 

جهانی شرکت کنیم و سپس آماده حضور در قهرمانی آسیا ۲۰۱8 شویم.
او با اشاره با در پیش بودن بازی های آسیایی ۲۰۱8 تاکید کرد: برنامه ریزی اصلی ما برای بازی 
های آسیایی است. امیدوارم همان شرایط تمرینی که قبل از بازی های آسیایی اینچئون داشتیم دوباره 
فراهم شود. زمان بیشتری را در اردوهای اروپایی باشیم و  و حداقل هفته ای یک مرتبه در مسابقات 
شرکت کنیم تا در بازی های آسیایی رقابت خوبی داشته باشیم. همچنین برای بازی های آسیای باید 
دوچرخه های جدید بخریم زیرا دوچرخه های ما برای سال ۲۰۱3 است و دوچرخه های جدید متفاوت تر 

هستند.

خوشآمدگوییقطریهابهطارمیدرفضایمجازی
هواداران باشگاه الغرافه قطر از مهاجم ایرانی تیمشان استقبال کردند.

مهدی طارمی، مهاجم ملی پوش تیم پرسپولیس که قصد ادامه فوتبال خود در خارج از ایران را 
داشت، امروز وارد قطر شد تا با تیم الغرافه این کشور قرارداد امضا کند.

این مهاجم جدید تیمشان خوش  به  این تیم قطری در فضای مجازی  در همین راستا هواداران 
آمد گفتند. الغرافه که نیم فصل دوم لیگ ستارگان قطر را در پیش دارد، باید خود را برای مرحله پلی 
آف لیگ قهرمانان آسیا نیز آماده کند و به همین دلیل در نقل و انتقالات زمستانی به دنبال خریدهای 

مختلف از جمله وسلی اسنایدر و مهدی طارمی رفته است.

ژانویهبدونخریدحتییکبازیکن؛
استراتژیجالبحریفآسیاییپرسپولیس

حریف اماراتی پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا در نقل و انتقالات زمستانی برنامه جدیدی دارد.
پرسپولیس  با  آسیا   ۲۰۱8 سال  قهرمانان  لیگ  های  رقابت  در  که  امارات  الوصل  فوتبال  تیم 
را  استراتژی جدیدی  ژانویه  انتقالات  و  نقل  در  بار  اولین  برای  گرفته  تصمیم  است،  همگروه  ایران 

به کار گیرد.
امسال هیچ  انتقالات زمستانی  و  نقل  بازار  اماراتی در  باشگاه، زردپوشان  این  اعلام مدیران  طبق 

بازیکنی را به خدمت نخواهند گرفت و با همان ترکیب نفرات قبلی به کار خود ادامه می دهند.
و  خارجی  بازیکنان  از  تیم  این  آروابارنا، سرمربی  رضایت  ها،  الوصلی  از سوی  تصمیم  این  دلیل 
بازیکن  حاضر  حال  در  معتقدند  باشگاه  این  مدیران  همچنین  است.  تیم  پوشان  ملی  تعدد  همچنین 

باکیفیتی هم در دسترس نیست که بتواند کمک خاصی به الوصل بکند.
بدین ترتیب حریف اماراتی پرسپولیس با سیاستی جالب توجه و با حفظ ترکیب قبلی اش برای 

مصاف با نماینده ایران آماده خواهد شد.

اخبار کوتاه


